
 
 

 

ZAPISNIK 
 

sa 7. sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane elektronskim 
putem 8.11.2017. godine u vremenu od 15,00 do 24,00 sata.  
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Donošenje prethodne suglasnosti na prijedlog ravnateljice za zapošljavanje pomoćnika/ice u 
nastavi na određeno nepuno radno vrijeme 

 

U navednom vremenu elektronskim putem očitovali su se:  
 

1. Mihael Kovač, prof. predsjednik Školskog odbora, 
2. Saša Špoljarić, član ŠO, 
3. Ana-Marija Bobovčan, čalm ŠO 
4. Maja raščanec, član ŠO 
5. Emina Klasić Dolenec, član ŠO 

 
Spomenka Nemec, član Školskog odbora i Anica Desnica zamjenica predsjednika Školskog 
odbora nisu su se očitovale. 
 
Poziv za 7. sjednicu Školskog odbora elektronskim putem poslan je mr .Sanja Prelogović 
ravnateljici škole. 
 
Točka 1. 
Pomoćnica u nastavi učenici 3.a razreda Lauri Puhač Zrinka Šupe s danom 26.10.2017. godine  
otišla je na bolovanje (održavanje trudnoće). Budući da je riječ o dužem bolovanju škola je 
objavila javni poziv za zapošljavanje pomoćnika/ice u nastavi na određeno nepuno vrijeme.  
Javni poziv objavljen je na web stranici Hrvatskog zavoda za zapošljavanje i škole u vremenu 
od vremenu od 27.10. do 6.11.2017. godine.  
 Na javni poziv za zapošljavanje pomoćnika/ce u nastavi na određeno nepuno radno vrijeme, 
29 sati tjedno, primljena je 21 ponuda. Sve ponude primljene su u roku. Dvije ponude nisu 
potpune i nisu razmatrane.  
 

Povjerenstvo škole u sastavu Dijana Lukačić, prof. soc. ped. predsjednica, mr. sc. Jasna Relja 

pedagoginja član i Renata Glavica, psihologinja član obavile su razgovore s kandidatima koji 

ispunjavaju uvjet iz natječaja i predložile ravnateljici za zapošljavanje Martinu Falat iz Starih 

Bošnjana, magistru primarnog obrazovanja, sa radnim iskustvom na poslovima pomoćnika u 

nastavi i završenim osposobljavanjem za pomoćnika u nastavi.  

Ravnateljica škole predložila je Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za 

zapošljavanje Martine Falat na određeno nepuno radno vrijeme na mjestu pomoćnika u 

nastavi. 

 



 
 

Prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za zapošljavanje Martine Falat na određeno 

nepuno radno vrijeme na mjestu pomoćnika u nastavi elektronskim putem dalo je petoro od 

sedam članova Školskog odbora.  

 

Zapisničar:                                                                                       Predsjednik Školskog odbora: 

Marina Kozjak                                                                                 Mihael Kivač, prof. 

 

 

 


